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ZÁPISNICA

Členské zhromaždenie SSQA

Dátum: 26.6. 2022

Miesto: 1.SSK Pionierska

Prítomní: Dávid Kubiček, Ivan Tomko, Peter Kmety, Peter Amzler, Marek Kubiček, Marek 
Manik, Patrik Varga, Tomáš Tóth

PROGRAM:

1. Otvorenie členského  zhromaždenia

- Určenie zapisovateľa a skrutátora

2. Správa prezidenta SSQA

3. Správa jednotlivých komisii SSQA

- komisia mládeže

- trénersko-metodická komisia

- športovo-technická komisia

- kontrolná komisia

- rozhodcovská komisia

4. Informácia o priebežnom čerpaní fnancií

5. Upresnenie pravidla v 1. lige o účast  OP hráčov

7. Diskusia

PRIEBEH ČLENSKÉHO ZHROMAŽDENIA

1. Otvorenie  zhromaždenia

Generálny sekretár privítal členov SSQA a zástupcov klubov na členskom zhromaždení a predstavil
program.  Prebehla  voľba  skrutátora  –  Ivan  Tomko,  zapisovateľa  –  Dávid  Kubiček,  overovateľa
zápisnice – Peter Amzler.

2. Správa prezidenta



Slovenská squashová asociácia, Junácka 6, Bratslava,  32  0

Prezident SSQA sa poďakoval jednotlivým komisiám za prácu, ktorú odvádzali v uplynulých rokoch.
Vyzdvihol prácu s deťmi Patrika Vargu a Tomáša Tótha. Taktež poďakoval za zorganizovaný trénerksý
kurz, a rozhodcovský kurz.

3. Správa jednotlivých komisii SSQA

Správy o fungovaní komisií predstavili Patrik Varga a Tomáš Tóth. Viď príloha. Ostatné komisie svoju 
správu nepredniesli.

4. Informácia o priebežnom čerpaní fnancií

Generálny  sekretár  priblížil  stav  čerpania  fnancií  pridelených  od  Ministerstva  školstva,  vedy,
výskumu  a  športu.  Okrem  bežných/  každoročných  výdavkom  (ME  mužov,  MSR  mužov  a  žien,
príspevky na turnaje, príspevky na juniorov), mala SSQA extra výdavky na: organizovanie trénerských
kurzov, tvorbu trénersko-metodickej príručky, rozhodcovský kurz, zvýšené príspevky juniorom.

Aktuálne sa čaká na tretu splátku príspevku, z ktorej budú dofnancované príspevky za koniec sezóny
2022/2023.

5. Diskusia

- V rámci diskusie sa preberali možné formy pomoci squashu na východe Slovenska. NTC pozmenilo
projekt, ktorý stavajú v Košiciach a zrušilo plánovanú výstavbu squashových kurtov.

- Peter Amzler prišiel s návrhom re-dizajnu webu SSQA. Členovia sa vyjadrovali k potrebe renovácie
stránky,  a  jej  prínosu.  Téma ostala  neuzavretá.  Výkonný  výbor  musí  rozhodnúť  ako  má stránka
vyzerať v budúcnost

-  Trénersko-metodická  komisia  má  záujem  usporiadať  juniorské  sústredenie  pre  det,  ktoré  sa
zúčastňujú  turnajov.  Patrik  Varga,  Tomáš  Tóth,  Dávid  Kubiček,  Lukáš  Tužinčin  oslovujú  svojich
zverencov.

- Marek Manik začal tému ako vlastne funguje SSQA, a čo sa zmenilo za posledné roky. Ako chce
SSQA nabrať nové det, či sa o to snaží a pod. Patrik Varga reagoval s vlastnými skúsenosťami ako to
je zložité, rodičia nevedú det k športu, deťom chýba všeobecná športová motorika… Ale pomaly sa
kluby (IMET, POHODA TT) znovu zviechajú a postupne pribúdajú noví juniori.

-  Diskusia  o  všeobecných  a  konkrétnych,  krátkodobých  a  dlhodobých  cieľoch  Výkonného výboru
SSQA. Kam sa má pohnúť SSQA v najbližšej sezóne a najbližšie roky.

  


